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A l'esquerra la filla i el gendre de Rosa Sabater 

MATARÓ Dijous passat 

Enterrament de Rosa Sabater 
El dijous passat dia 2 de 

desembre, a les 3 de la tarda, 
es va produir l'acte d'enterra
ment de la pianista Rosa Sa
bater que va morir en l'ac
cident d'aviació prop de 
Madrid. 

L'acte va ser una sentida 
manifestació de dol, i cente
nars de persones varen voler 
acompanyar les despulles de 

Rosa Sabater al panteó fami
liar del cementiri municipal 
de Mataró. 

Varen acompanyar a la filla 
de Rosa Sabater, l'esposa 
del President de la Generali
tat senyora Marta Ferrusola i 
una representació del Con
sistori encapçalada per l'Al
calde Manuel Mas. Per cert 
que en un curt parlament de 

l'alcalde, va dir que "Rosa 
Sabater no era de Mataró, 
però estava molt vinculada a 
la nostra ciutat, on era molt 
estimada". 

També van serà l'acte d'en
terrament de Rosa Sabater, 
diverses representacions d'en
titats culturals de tot el Ma
resme. 

ARGENTONA Tothom pensava en Manresa 

Preocupen els "pentinats" fiscals 
Veus en varen córrer moltes. 

El cas és que fins a hores d'ara 
no hi ha hagut cap tipus d'ins
pecció oficial, exceptuant tres o 
quatre casos aïllats, també fruit 
de les veus, en què es parlava 
d'unes sancions elevadíssimes. 

La psicosi creada pel "penti
nat" fiscal ja ha tocat a Argentona, 
creant un malestar entre els 
comerciants de la vila, que deci
diren reunir-se en una xerrada 
col·loqui sobre "temes fiscals", 
' T la qual Valentí Casas, de Man-
I ísa, exposà la situació creada 
per la inspecció a la citada 
ciutat. 

I és clar, durant la setmana 
succeïren anècdotes, tal com 
dos joves representants d'una 
editorial, que donada la seva 
vestimenta, corbata i ameri
cana, aixecaven una pila d'espe-

MATARÓ Divendres passat 

Pregó de la XXXIII 
Festa de Santa Uúcia 

Divendres dia 2 de desembre, 
seguit per un públic molt nom
brós, en ei Saló de Sessions de 
l'Ajuntament de Mataró es féu el 
pregó de la XXXIII Festa de San
ta Llúcia que enguany es cele
brarà a Mataró. 

L'acte va ser presidit per l'Al
calde de Mataró, Sr. Mas; l'Al
calde d'Argentona, Sr. Gallifa; la 
Ponent de Cultura de l'Ajunta
ment de Mataró, Sra. Comas; el 
President de la Delegació d'Òm-
nium Cultural a Mataró i Argen
tona, Sr. Boter de Palau. 

Coincidint amb la data de di
vendres, tal com assenyalà el Sr. 
Boter de Palau, que dóna inici a 
les activitats culturals que al 
llarg de quinze dies es desenvo
luparan a Mataró, així com al 
municipi d'Argentona, fa 20 anys 
exactament que l'entitat Òm-
nium Cultural va ésser clausu
rada per un període de quatre 
anys per ordre governativa. A-
quest fet, però, lluny de servir 
per fer desaparèixer Òmnium, 
l'enfortí i el féu renéixer amb 
més força estenent-se per tot 
Catalunya, treballant fins avui 
mateix per l'arrelament del ca
talà a casa nostra. 

El pregó de la festa va córrer a 
càrrec del Premi d'Honor de les 
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Lletres Catalanes 1983, Dr. Ra
mon Aramon i Serra qui parlà 
sobre la Renaixença, fent res
saltar que, si bé normalment es 
considera que Carles Aribau 
amb la seva "Oda a la Pària" és 
l'inici de la Renaixença, caldria 
parlar d'altres Renaixences que 
s'han donat a la història de Cata
lunya, sempre coincidint amb 
etapes d'opressió política en 
què s'ha intentat pertots els mit
jans suprimir la llengua catalana. 

Preocupació al Maresme per 
la possible construcció d'una 

fàbrica a Sagunt 
Els rumors, més tard confir

mats, de la construcció d'una 
fàbrica de mitges a Sagunt preo
cupa molt al Maresme, concre
tament als empresaris i treba
lladors del ram. 

El principal problema és que 
sembla que aquest mercat està 
totalment cobert. La producció 
total espanyola és d'l 1 milions 
de dotzenes de mitges i la fà
brica projectada a Sagunt seria 
de 2'5 milions de mitges. 

Tal i com vàrem informar en el 
seu momet el Ple Municipal de 
l'Ajuntament de Mataró i els in
dustrials del ram, van acordar de 
trametre una carta al ministre Sol-
chaga, on es feia palès l'oposi
ció del Consistori i els fabricants 

a la instal·lació de la fàbrica 
de Sagunt. 

Representants de la patronal 
han manifestat en aquesta redac
ció que la "determinació del go
vern és incoherent, donat que el 
mercat té la producció coberta, i 
pel proper any es preveu una 
reducció del 10 per cent. Aques
ta no és la manera de resoldre el 
problema de la reconversió in
dustrial. Aquesta mesura posa 
en perill una gran quantitat de 
llocs de treball". 

De moment els empresaris no 
tenen res previst pel cas que es 
confirmés la construcció d'una 
fàbrica de mitges i mitjons a 
Sagunt. 

Jaume Cebrià 

VILASSAR DE MAR 

Conferfencia de Joan Guitart 

culacions sobre un possible im
port de multa, en veure la gent, 
que sortiren d'algunes botigues, 

i per descomptat l'augment de la 
feina de les gestories. 

Pep Botey 

Divendres passat es va ce
lebrar a l'Ateneu de Vilassar 
de Mar un acte cultural amb 
una conferència del Conse
ller de Cultura de la Generali
tat de Catalunya, Joan Gui
tart, on va explicar l'actuació 
del seu departament en els 
darrers anys. 

Sobre el tema del català a 
les escoles el senyor Guitart 
va dir que "la catalanització 
de l'ensenyament no afecta 
tan sols a la temàtica, sinó 
també a la manera de fer-la". 
També va dir que en el tema 
de traspassos el tema de 

l'ensenyament havia estat 
positiu. 

Per altra part en el decurs 
de l'acte es va confirmar que 
Vilassar de Mar tindrà pel 
proper curs una nova escola 
amb 16 unitats d'EGB i 4 de 
pàrvuls que estaran llestes el 
mes de setembre del 1984. 

Sobre la LODE, el Conse
ller Guitart va dir que si ini
cialment havia nascut força 
contrària a les autoritats, 
sembla que a poc a poc s'ana
va solucionant. 

J . S. 
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